
 

 

 
Anne-Dorrit Harris 
 
Jeg sidder i lokalforenings bestyrelsen hvor min tillidspost er event koordinator. 
Jeg har nu snart siddet i bestyrelsen i et år, og hvilket år, det har været utroligt spændende at være med til 
at lave grundstenene i vores lokalforening, og også en ansvarsfuld opgave, jeg har stor ydmyghed for, at blive 
vist den tillid at sidde i bestyrelsen, har jeg ikke taget for givet, men gjort mit bedste for at leve op til. 
 
Jeg er gået fra vores møder med en stor glæde, og har nydt rollen som eventkoordinator, hvor jeg har kunnet 
udfolde mine kreative sider sammen med Jer medlemmer og nydt Jeres engagement og iderigdom. 
 
Jeg havde en forventning om at det at sidde i bestyrelsen ville være udelukkende hårdt arbejde og at yde, 
men hvor har jeg fået meget til mig selv både personligt og fagligt. 
 
Nu har jeg jo valgt at ansøge om at blive kandidat til KV17, men jeg vil også meget gerne fortsætte i bestyrel-
sen, måske i en mindre fremtrædende rolle hvis jeg kommer i byrådet, jeg ser at jeg har brug for at holde en 
tæt kontakt til lokalforeningen og medlemmerne, da I fortsat skal være de toneangivende i den politik jeg 
skal repræsentere i byrådet, og da vi jo stadigvæk er meget Grønne skal vi jo fortsætte med at udvikle vores 
politik. 
 
Udover at være eventkoordinator arbejder jeg også med politik udvikling inden for: ældre/handicap, familie/ 
beskæftigelse og skoleområdet. 
 
Jeg håber på at I igen vil vise mig den tillid at vælge mig til lokal bestyrelsen  
 
Venlig hilsen  
Anne-Dorrit 


